
PROTOKÓŁ nr XC/2023 

Z XC SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 13 grudnia 2023 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady XC sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył o godz. 11:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik 

nr 1, a zakończone zostało ok godz. 12:35 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

Przewodniczący RM, p. Dariusz Malanowski, powitał przybyłych na sesję zuchów, 

którzy przybyli ze światełkiem pokoju z Zespołu Miejskich Przedszkoli w Sierpcu, pod 

kierunkiem p. Anny Malec, p. Ewy Lisickiej i p. Anny Wilkanowskiej. Powitał również 

przybyłe dzieci z Miejskiego Przedszkola nr 3 im. Niedźwiadka Wojtka wraz  

z opiekunkami p. Anną Jachimowicz, p. Sylwią Schodowską i p. Ewą Włoczewską;  

z I Prywatnej Szkoły Podstawowej wraz z Wicedyrektor, p. Kamilą Jagodzińską oraz  

p. Barbarą Krowicką; ze Szkoły Podstawowej nr 2 im. Armii Krajowej z p. Magdą 

Kostrzewą i p. Agnieszką Borowiecką; ze Szkoły Podstawowej nr 3 im. ks. Jana 

Twardowskiego z dyrekcjami, p. Dorotą Ossowską i p. Jolantą Chyżyńską oraz 

opiekunką p. Anną Puszcz. Następnie wraz ze świątecznymi życzeniami na ręce 

Przewodniczącego RM, p. D. Malanowskiego i Burmistrza, p. J. Perzyńskiego, zostało 

złożone Betlejemskie Światełko Pokoju oraz wspólnie odśpiewano kolędę. 

Betlejemskie Światełko Pokoju zostało złożone również przez MP nr 3 oraz życzenia 

świąteczne złożyli uczniowie z SP nr 3, uczniowie I Prywatnej Szkoły Podstawowej oraz 

uczniowie SP nr 2. Na koniec Przewodniczący RM, p. Dariusz Malanowski, wszystkim 

przybyłym złożył najserdeczniejsze życzenia świąteczne od całego samorządu 

miejskiego. 



Radna, p. B. Gil, skierowała prośbę do Przewodniczącego RM i Radnych, aby w tym 

wyjątkowym dniu wszystkie punkty informacyjne przełożyć na następną sesję Rady 

Miejskiej, czyli na 28 grudnia. Propozycja Radnej została zaaprobowana przez 

pozostałych Radnych.  

Radny, p. K. Skrzyński, poprosił Radnych o przekazywanie do Biura Rady informacji 

dotyczących przejść dla pieszych w swoich okręgach, które wymagają doświetlenia. 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał porządek obrad i poddał go pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Rada w Głosowaniu: 10 – „za”, 0- „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 2 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr 

Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (5) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

3. Przyjęcie protokołu z LXXXVIII i LXXXIX sesji RM. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że protokół z LXXXVIII i LXXXIX 

sesji RM znajduje się w Biurze Rady i jeśli do końca dnia nie zostaną zgłoszone do nich 

uwagi, protokoły zostaną przyjęte. 

 4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady, przewodniczących Komisji oraz 

przewodniczących Klubów Radnych. 

Nikt z Radnych nie zgłosił się do głosu. 

 5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

Burmistrz Miasta, p. J. Perzyński, poinformował, iż sprawozdanie za okres od  

11 listopada 2023 r. do 8 grudnia 2023 r. będzie w wersji elektronicznej do dyspozycji 

Radnych i mieszkańców na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Sierpcu -  załącznik nr 3 

 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Żadne interpelacje ani zapytania nie zostały zgłoszone. 



 7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 8. Uchwała RM ws. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru środkowej i południowo – wschodniej części miasta Sierpca 

ETAP II. 

W tym punkcie, jako pierwsza, głos zabrała Podinspektor WPS, p. M. Tuzinkiewicz, 

która poinformowała, iż obszar objęty planem obejmuje 130 ha powierzchni  

i położony jest w południowo – wschodniej części miasta, w granicach ulic Płocka, 

Białobłocka, Lipowa, Mickiewicza oraz południowo – wschodniej części granic 

administracyjnych miasta. Dodała, że projekt planu uzyskał wszystkie niezbędne 

opinie i uzgodnienia. Został wyłożony do publicznego wglądu oraz w dniu  

6 listopada odbyła się dyskusja publiczna. Podinspektor WPS poinformowała , że 

wpłynęły trzy uwagi, z czego uwzględniona przez Burmistrza została jedna a dwie 

uznał za bezzasadne. O omówienie tych uwag poprosiła Projektanta Planu,  

p. Gabriela Ferlińskiego. W kwestii wyjaśnienia pan Ferliński powiedział, że plan został 

podzielony na etapy ze względu na budowę obwodnicy na drodze wojewódzkiej. 

Następnie na podstawie wyświetlonej mapy przedstawił wydzielone na niej różnymi 

kolorami obszary oraz omówił zgłoszone przez mieszkańców uwagi dotyczące 

przyzwolenia na podział działek na wielkości mniejsze, niż było określone w projekcie, 

która została uwzględniona przez Burmistrza, natomiast dwóch pozostałych uwag nie 

uwzględnił. Pierwsza z nich jest przedstawiona w załączniku nr 2 do uchwały i wnosi  

o objęcie całej działki planem miejscowym a jest to teren wyłączony z opracowania 

planu miejscowego, ponieważ jest to teren, gdzie były składowane odpady  

i dlatego nie nadaje się on na cele budowlane. Druga uwaga dotyczy zmniejszenia 

szerokości do 5 m dla działek wydzielonych pod drogi wewnętrzne, która również nie 

została uwzględniona, jest bezprzedmiotowa, ponieważ plan miejscowy nie zawiera 

żadnych regulacji w kwestii dotyczących szerokości wydzielanych dróg 

wewnętrznych. Pan Ferliński wyjaśnił też, iż zgodnie z przepisami wynikającymi  

z ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, Rada uchwalając plan 

miejscowy stwierdza, że jego ustalenia nie naruszają ustaleń studium. Również 

powołanie na przepisy ustawy z dnia 7 lipca 2023 r. o zmianie ustawy o planowaniu  

i zagospodarowaniu przestrzennym oraz niektórych innych ustaw wynika też, że Rada 

Miejska uchwalając plan miejscowy nie musi stwierdzać, że nie narusza on ustaleń 

studium dotyczących kwestii związanych z rozmieszczeniem instalacji odnawialnych 

źródeł energii, ponieważ obowiązujące studium wyznacza obszary dla 

rozmieszczenia instalacji odnawialnych źródeł energii dla mocy powyżej 100 kW.  

Dodał, że zostały wprowadzone zapisy, które w świetle obowiązujących przepisów 

pozwalają na lokalizację instalacji wolno stojących o mocach do 500 kW i instalacji, 

które są zamontowane na budynkach bez żadnych ograniczeń mocy. Radna,  

p. B. Gil, zapytała, czy jeśli zostanie ten projekt, wraz z tymi uwagami, przegłosowany, 

to te osoby nie będą już miały nic do powiedzenia, czy mogą to jeszcze zaskarżyć. 

Podinspektor WPS, p. M. Tuzinkiewicz, wyjaśniła, że obie osoby wnoszące uwagi 

zostały poinformowane o ich nieuwzględnieniu i nie mają co do tego żadnych 

roszczeń. Pan Ferliński dodał, że te uwagi nie kwestionują rozwiązań przyjętych  

w projekcie planu i tak na prawdę nie dotyczą zapisów planu. Radna zadała jeszcze 

pytanie dotyczące par. 6, pkt 13 i pkt 12C w kwestii ochrony przed promieniowaniem 

elektromagnetycznym. Pan Ferliński przytoczył zapis o tym, że na terenach 

zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej oraz na terenach zabudowy mieszkaniowej 

jednorodzinnej lub zabudowy usługowej, oznaczonych symbolem MNU, 

dopuszczona jest lokalizacja wyłącznie infrastruktury o nieznacznym oddziaływaniu  



w rozumieniu przepisów odrębnych z zakresu rozwoju usług i sieci 

telekomunikacyjnych więc nie ma mowy o powstaniu wolnostojących masztów 

telekomunikacyjnych. Następnie odniósł się do par. 12C, gdzie jest zakaz 

magazynowania i przetwarzania odpadów a wyłączony z tego zakazu jest teren 

oznaczony symbolem 1 IT, który jest terenem infrastruktury technicznej znajdujący się 

za obwodnicą, na skraju miasta, gdzie dopuszczona jest lokalizacja obiektów 

związanych z przetwarzaniem odpadów, w tym do celów energetycznych (teren na 

mapie oznaczony kolorem szarym). Radny, p. S. Jaworowski, zapytał o sytuację 

montowania źródeł odnawialnych na terenach poza planem zagospodarowania 

przestrzennego będącego jednocześnie terenem miasta, czy można tam montować 

źródła odnawialne powyżej 100 kW. Projektant planu wyjaśnił, że jeśli ta uchwała 

zostanie podjęta, to powierzchnia miasta będzie objęte planem miejscowym  

w prawie 90% więc ten problem jest bardzo wąski. Natomiast, jeśli ktoś wniesie 

wniosek o wydanie decyzji na budowę farmy fotowoltaicznej, to powinien taką 

decyzję dostać, bo farma jest zwolniona z obowiązku sąsiedztwa i jest traktowana, 

jako zabudowa z urządzeniami technicznymi. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru środkowej i południowo – wschodniej części miasta Sierpca ETAP II.  

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 736/XC/2023 RM ws. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru środkowej i południowo – wschodniej części miasta Sierpca 

ETAP II - załącznik nr 4 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr 

Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (5) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

9. Uchwała RM ws. zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych 

oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

Przewodniczący RM, p. Dariusz Malanowski, o głos poprosił Naczelnik WAG,  

p. W. Szpejcher, która poinformowała, iż projekt tej uchwały został opracowany 

zgodnie z nowelizacją ustawy o gospodarce nieruchomościami oraz przytoczyła 

zapisy zawarte w uzasadnieniu do projektu. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy byli chętni 

do kupowania gruntów, które są przez nich użytkowane. Naczelnik WAG 

odpowiedziała, że w tej chwili wpłynął do urzędu jeden wniosek odnośnie wykupu 

takiego prawa użytkowania wieczystego i kilka osób również dopytywało się  



o możliwość wykupu takiego prawa użytkowania wieczystego. Dodała, że niestety 

przed podjęciem uchwały nie było możliwe rozpoczęcie procedur zgodnie z nowymi 

wytycznymi. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych 

oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 737/XC/2023 RM ws. zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych 

sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych - 

załącznik nr 5 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr 

Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (5) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

10. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu. 

Przewodniczący RM, p. Dariusz Malanowski, poinformował, iż chodzi o blok położony 

przy ul. Kwiatowej o powierzchni 50,90 m2, z przynależną piwnicą o powierzchni  

3,90 m2.  

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu. 

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 738/XC/2023 RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - załącznik nr 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 



Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr 

Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (5) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

11. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu. 

Przewodniczący RM, p. Dariusz Malanowski, poinformował, iż chodzi o mieszkanie 

położone przy ul. Grota Roweckiego o powierzchni 46 m2, z przynależną piwnicą  

o powierzchni 3,20 m2. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu. 

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 739/XC/2023 RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr 

Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (5) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

12. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu. 

Przewodniczący RM, p. Dariusz Malanowski, poinformował, iż chodzi o lokal położony 

przy ul. Tysiąclecia o powierzchni 42,60 m2, z przynależną piwnicą o powierzchni 5,30 

m2. 



 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu. 

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 740/XC/2023 RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - załącznik nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr 

Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (5) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

13. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

W tym punkcie głos zabrał Burmistrz, p. J. Perzyński, informując, iż w ostatnich 

godzinach wpłynęły dokumenty, z których wynika, że osoba występująca o wykup 

nabyła spadek lub w inny sposób otrzymała w ostatnich dniach nieruchomość,  

co wiązałoby się ze złamaniem zapisów uchwały. Dodał, że osoba wykupująca nie 

może być właścicielem innego lokalu, w związku z tym poprosił o zdjęcie tej uchwały 

z porządku obrad. Radna, p. B. Gil, zapytała, co by było, gdyba uchwała została 

przegłosowana. Burmistrz wyjaśnił, że prawdopodobnie osoba kupująca musiałaby 

zwrócić całą bonifikatę i wyraził wątpliwość, czy w ogóle akt notarialny zostałby 

uznany za ważny, ale postara się to dokładnie wyjaśnić. 

Przewodniczący RM, p. Dariusz Malanowski, poddał pod głosowanie wniosek 

formalny Burmistrza Miasta Sierpca. 

 Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Burmistrza Miasta Sierpca o zdjęcie punktu 13 z porządku obrad. 

Rada w głosowaniu: 9 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła wniosek 

formalny – załącznik nr 9 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 



Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr 

Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (5) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

Wobec powyższego Przewodniczący RM, p. Dariusz Malanowski, odczytał nowy 

porządek obrad  a następnie poddał go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad po zmianach. 

Rada w Głosowaniu: 9 – „za”, 0- „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad po zmianach – załącznik nr 10 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr 

Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (5) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

14. Uchwała RM ws. petycji Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego. 

W tym punkcie Przewodniczący RM, p. Dariusz Malanowski, oddał głos 

Wiceprzewodniczącemu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, p. A. Balcerowskiemu, 

który przytoczył zapisy ustawy o petycjach dotyczące wymogów formalnych co do 

skutecznego złożenia petycji oraz poinformował, iż przedmiotowa petycja nie 

spełnia wymogu art. 4 ust. 2 pkt. 2, gdyż nie zawiera adresu siedziby podmiotu 

wnoszącego petycję, czyli Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego. Dodał, iż brak 

ten jest nieusuwalny, nie można wezwać podmiotu do jego uzupełnienia, w związku 

z tym Komisja pozostawia petycję bez rozpatrzenia i taką uchwałę wnioskuje do 

Rady Miejskiej. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. petycji Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego. 



Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 741/XC/2023 RM ws. petycji Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego - 

załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr 

Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (5) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

15. Uchwała RM ws. pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Przewodniczący RM, p. Dariusz Malanowski, o głos poprosił Skarbnik, p. K. Joniak, 

która wyjaśniła, że Rada Gminy ma możliwość postanowienia o pokryciu części 

kosztów związanych z opłatą za gospodarowanie odpadami z dochodów innych, niż 

te opłaty. Dodała, że w tym roku system, jeśli chodzi o zagospodarowanie 

odpadów, zamyka się prawie na zero. W związku z tym, że 31 grudnia 2023 r. kończy 

się umowa z wykonawcą na odbiór i złożonymi procedurami, które w dalszym ciągu 

jeszcze trwają, na przetarg na następny rok budżetowy, stąd prośba o podjęcie 

takiej uchwały, gdyż w planowanym projekcie uchwały budżetowej na 2024 r. kwota 

nie pokrywa całości wydatków i jest to kwota 90 719 zł. Radna, p. B. Gil, wskazała,  

iż w uchwale nie ma sumy do pokrycia ani wielkości procentowych. Skarbnik 

odpowiedziała, że w poprzednich uchwałach też nie były wstawiane kwoty,  

bo jeżeli dziś ta kwota zostałaby wprowadzona, to być może 15 stycznia musiałaby 

być ona zmieniona, ponieważ w ciągu roku te koszty są na prawdę różne i na dzień 

dzisiejszy nie ma tej kwoty określonej w stu procentach. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 742/XC/2023 RM ws. pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi - załącznik nr 12 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 



Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr 

Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (5) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

 

16. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2023 rok. 

W tym punkcie również głos zabrała Skarbnik, p. K. Joniak, która poinformowała,  

iż Radzie został przedłożony projekt uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmian 

uchwały budżetowej na 2023 r. Następnie przedstawiła sposób kształtowania się 

budżetu po zmianach, m.in. został zmieniony zapis  par. 3 ustanawiający deficyt 

Gminy Miasta Sierpc, czyli różnicę między dochodami a wydatkami. Deficyt miasta, 

po podjęciu stosownych zmian w dniu dzisiejszym, będzie wynosił 5 505 179,20 zł. 

Jednocześnie zaznaczyła, że ten deficyt nie będzie występował w takiej kwocie ze 

względu na występującą w mieście nadwyżce budżetowej pochodzącą  

z wypracowanych dochodów.  

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2023 rok. 

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 743/XC/2023 RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2023 rok - załącznik nr 13 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr 

Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (5) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

17. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2023 – 

2029. 

W tym punkcie również głos zabrała Skarbnik, p. K. Joniak, która poinformowała  

o najważniejszych zmianach zachodzących w projekcie tej uchwały,  

jak np. przesunięcie środków na budowę drogi ul. Narutowicza z roku 2023 na 2024 r. 



oraz urealnienie deficytu Gminy Miasta Sierpc do kwot wskazanych w preambule 

uchwały. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2023 – 

2029. 

Rada w glosowaniu: 8 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 744/XC/2023 RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2023 

– 2029 - załącznik nr 14 

Przewodniczący RM, p. Dariusz Malanowski, z przyczyn technicznych nie mógł brać 

udziału w głosowaniu, dlatego słownie zgłosił, że jest „za” przyjęciem projektu tej 

uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski 

BRAK GŁOSU (2) 

Dariusz Malanowski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (5) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

18. Sprawy różne. 

Przewodniczący RM, p. Dariusz Malanowski, w imieniu samorządu miejskiego, złożył 

mieszkańcom Sierpca życzenia z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia.  

 19. Zakończenie obrad.  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej, p. Dariusz 

Malanowski, zamknął obrady XC sesji Rady Miejskiej Sierpca. 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

Dariusz Malanowski  

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

Beata Kowalska 


